
Več sodelovanja
Raziskovalni in inovarijski dejavnosfi bo v prihodnjih

letih bre/. dvoma namenjeno še pomemt>ne)še mesto kot do-
slej, kajti v iiaš gospodarški rs<*voj. pa tudi na druga po
dročja življenja, bo treba vne.sti več domačega znanja in do-
scžkov. Tn pa hkrati tudi pomeni, da moranto tislim, ki se
ukvarjajo s lo dejavnostjo. pomagati, jih spodbujati pri delu
in se zanimati /A njihova prizadcvanja.

Občinska raziskovalna skupnost, ki je nosilka inovacijske
in ra/iskovalne dejavnosti v občini, je bila doslej pri svojem
delu zelo o*>amljena. Že dalj časa nimajo predsednika
skupščine, s cimer so se/nanjene tudi družbenopolitične or-
ganizacije vobčini. »Nasejahskupščineinizvršnegaodbora
pogrešamo predstavnike drožbenopolitičnih organizacij.
Nikogar ni bilo tudi tokrat, ko smo obravnavali usnutke ra-
zvojnih načrtov za obdobje 1981-1985,« je povedal pred-
sednik izvršnega odbora občinske raziskovalne skupnosti
Stane Jalovec v pogovoru, ki se je sicer nanašal na načrte in
možnosti te skupnosti v prihodnjem srednjeročnem obdob-
ju.

(Madaljevanje na 2. strani)



(Nadaljevanje s 1. strani)

fudi vaš osnutek samouprav-
nega sporazurna je bil kol večina
drugih v javni razpravi hrcz tlolo-
čene prispevnc stopnje. 7.daj je la
vcrjetno žc znana. Kol iko bo zna-
šala 7a naprej'.'

/našala bo 0,04 odstotka.
Obračunavala se bo od dohodka
•emeljne organizacije in ne več
kol do sedaj ud popravljene
davčne osnove. Ker je izračun za
sedanjo in za prihodnjo prispevno
stopnjo razlken, za /daj še ne
vemo čisto natančno, ali pomeni
lo manj ali več denarja. Sklenili
pa smo, da obremenitev gospo-
darstva ne sme biti večja kor do-
slej.

S katerimi nalogami pa se bo v
prihodnjem srednjeročnem ob-
dobju največ ukvarjala občinska
raziskovalna skupnoM?

Izvajali bomo inovarijsko in
raiiskovalno dejavnost v samou-
pravnih organizacijah in skupno-
stih. /.a izvajanje tega programa
bodo denar zagotovili delavci v
delovnih organizacijah in skup-
noslih. Potem je lu še program
občinskerazškovalne skupnosti,
ki zajenta tudi veliko konkretnih
nalog. Ugolavljamo. da vseh niti
nismo zapisali v sporazum in zato
na seji skupščine pričakujemo še
dopolnia in pripombe delegatov.
Spodbujali bomo inovacijsko de-
javnoM, jo širfli (udi med mladi-
no, organizirali pogovore z inova-
torji in organizatorji Hiovacqske
dejavnosti. /,a izvajanje našega
občnskega programa smo name-
nili okoli tri milijone dinaijev.

Predviilena je tudi uManovitev
meslne raziskovalne skupnosti.
Kako se boste vi vključevali v
njcno clelo?

V naši občini smo že podpisali
spora/um o njeni ustanovitvi.
Zato nas moti, da do ustanovitve
še ni prišlo. Načrtovali smo že

skupne naloge in predvideli nekaj
več kot osem milijonov (toliko
znaša naš prispevek) za njihovo
uresničitev. Za delo njenih stro-
kovnih služb*pa smo namenili
592.000 dinarjev. Kolikor pa
bomo seveda na naši skupščini
ugotovili, da je predlagana pri-
spevna stopnja previsoka, homo
denar črlali prav pri prispevku za
•neslno skupnost, ker pač še ni
ustanovljena.

V zvezi z denarjem pa nas moti
še to, da so predlagani zneski na
ravni cen iz lela 1979, morali pa
bi bili vsaj na letošnji mvni. Vsi
tozdi so sprcjemali samoupravne
sporazume glede na cene leloš-
njega septembra. IMislim, da bi
morali tudi v sisih storiti (ako.
Vendar pa bi se morali u tem do-
govoriti na republiki, v mestu.
Slabo je tudi to, da za vsako leto
prihodnjega srednjeročnega ob-
dobja načrtujemo enako velik
znesek denarja. V skupščini se
bodo o tem še pogovorili in najbrž
različno razporedili leh

13,635.000 dinarjev, kulikor jih
bomo imeli v naslednjih petih
letih na voljo za našo dejavnost.

Kalere pa «> novosti v organi-
/iranju občinske raziskovalne
skupnoMi'.1

/.akon zahleva, da se do konca
letošnjega lela na nuvo konstitui-
ramo. Izvršnega odbora nc bo
več, bo pa predsedslvo skupščine.
Pumembna novost bo tudi to, da
se bo denar zbiral na žiro račiinu
ubčinske raziskovalne skupnosli.
medtem ko je do sedaj z njim
pravzaprav razpolagala republi-
ška skupnost. V okviru skupščine
bodo delali tudi štirje odbori, ki
bodo določeni s samoupravnim
sporazumom, o kalerem pa bomo
na skupščini šele govorili. "Tem
spremembam bo treba seveda
prilagoditi tudi statut.
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